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Do you know your Sontarans from your Silurians? What are the 40 best ways to defeat a
Dalek? What are the galactic coordinates of Gallifrey? Test your knowledge of the last
Time Lord and the worlds he's visited in Who-ology, an unforgettable journey through
50 years of Doctor Who. Packed with facts, figures and stories from the show's entire
run, this unique tour of space and time takes you from Totters Lane to Trenzalore,
taking in guides to UNIT call signs, details of the inner workings of sonic screwdrivers,
and a reliability chart covering every element of the TARDIS. With tables, charts and
illustrations dotted throughout, as well as fascinating lists and exhaustive detail, you
won't believe the wonders that await. Are you ready? Then read on, you clever boy. And
remember.
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神秘博士

科幻

英国

Tardis

英文原版

English

评论

为五十周年写的小百科。各种关于DW的冷知识。例如博士在各种星球出现的比例、音
速启子的演变、博士和哈利波特的交集等等....不过写的有些仓促，捉到好几个小虫，比
如有张excel表写到rose的时候错行了哈哈哈哈

-----------------------------
50周年最良心的衍生书了……

-----------------------------
随便翻了几下都是满满的泪。可能和前段时间开始重看新版第一季有关——听到dooms
day的旋律就特别伤感。
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-----------------------------
看完啦～除了whovian应该也没人要看这本书的。颇宅……知道了很多有趣的宅事。比
如第一季第一集DW里就提到了ST……

-----------------------------
时间领主八卦手册

-----------------------------
今年的生日礼物，可惜迟了。

-----------------------------
真是太良心了 各种想的到的和想不到的冷知识大合集
不过因为是五十周年所以没有皮卡

-----------------------------
很全的百科

-----------------------------
超级好玩的百科全书！

-----------------------------
我燃烧了一颗恒星来向你道别。

-----------------------------
还不是whovian时因为迷火炬木买的

-----------------------------
:)

-----------------------------
如果不是因为作业都快忘了买了这本书。。 里面有太多好玩的细节

-----------------------------



这奏是一本DW各种冷知识大全！！总结了各种蛛丝马迹，统计得实在太详细了～给作
者跪了OTZ
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